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محمدرضا خوشرو، مدیر شبکه 
نسیم درباره خلأ تلویزیون با پایان 
اینکه  و  جام  جهانی  مسابقات 
حال حاضر  شرایط  به  توجه  با 
بهتر است به سمت پخش کدام 
برنامه  ها برود؟ معتقد است: اگر 
فضای جامعه به دلایل مختلفی از 
جمله مشکلات معیشتی، حمله 
رسانه  های بیگانه، مباحث سیاسی 
و اقتصادی، اختلافات و به هر دلیلی 
سنگین باشد، در نهایت تمایل 
مخاطب به خروج از این فضا بیشتر 
است که این موضوع می  تواند با 
کارکردهای تفریحی سرگرمی از 
قبیل فیلم و سریال و طنز برایشان 
اتفاق بیفتد. محمدرضا خوشرو، در 
گفت  وگویی با »ایسنا« از تدارک 
این شبکه به مدت سه روز، از 
چهارشنبه تا جمعه به مناسبت شب 
یلدا با برنامه  های »خانه جلال«، 
»شوتبال« و »دیدی نو« خبر داد. 
وی در بخشی از گفت  وگوی خود 
درباره اینکه در مقوله سرگرمی، 
صداوسیما چه کند که مخاطب را با 
خود همراه کند و در شرایط کنونی 
جامعه پخش چه نوع سریالی در 
آیا  و  می  دهد  جواب  تلویزیون 
پخش برنامه  های تحلیلی و مناظره 
بیشتر جوابگوست؟ توضیح داد: 
اگر فضای جامعه به دلایل مختلفی 
معیشتی،  مشکلات  جمله  از 
حمله رسانه  های بیگانه، مباحث 
سیاسی و اقتصادی، اختلافات و 
به هر دلیلی فضای جامعه سنگین 
باشد، در نهایت تمایل مخاطب به 
خروج از این فضا بیشتر است که 
این موضوع می  تواند با کارکردهای 
تفریحی سرگرمی از قبیل فیلم و 
سریال و طنز برایشان اتفاق بیفتد. 
بخشی از جامعه هم که شاید به این 
مقوله تمایل کمتری داشته باشند، 
تمایلشان به برنامه  های تبیینی و 
تحلیلی بیشتر است و این بخش 

نخبگانی جامعه است که به دنبال 
کسب اطلاع و برای کشف بیشتر 
حقیقت نیازمند برنامه  های تبیینی 
و تحلیلی هستند. این نوع برنامه  ها 
هم اقسام دارد که شامل میزگرد و 
 )hard talk( مناظره و هاردتاک
است که مسئولان را به چالش 
می  کشد. بنابراین بخشی از جامعه 
نیز اینگونه می  پسندند اما عموم 
مردم می  خواهند از فضا خارج شوند 
و نمی  خواهند در این فضا غوطه 
ور شوند و معذب  هستند. خوشرو 
درباره اینکه در مقوله سرگرمی، 
صداوسیما چه کند که مخاطب 
را با خود همراه کند؟ تاکید کرد: 
وظیفه رسانه ای که با پول مردم 
اداره می  شود این است که متناسب 
با تمایل همه اقشار مردم که حوزه 
سرگرمی و تفریحی و همچنین 
حوزه تبیینی و تحلیلی را شامل 

می  شود، برنامه تولید کند.
  مهمانان ویژه شب یلدا

ادامه  در  نسیم  شبکه  مدیر   
تدارک  درباره  را  توضیحاتی 
این شبکه به مدت سه روز، از 
چهارشنبه تا جمعه به مناسبت 

»خانه  برنامه  های  با  یلدا  شب 
جلال«، »شوتبال« و »دیدی نو« 
ارائه کرد و از مهران غفوریان، 
ابوالفضل پورعرب و علی طولابی، 
برنامه  شرکت کنندگان  از 
»عصرجدید« و هنرمندان برنامه 
طنز »صبح جمعه با شما« و... به 
عنوان مهمانان ویژه این برنامه  ها 
یاد کرد. وی درباره برنامه »خانه 
جلال« گفت: این برنامه با اجرای 
آقایان بهروز افخمی و یوسفعلی 
میرشکاک اجرا می  شود. اجرای 
آقای میرشکاک به پیشنهاد خود 
آقای افخمی بوده است. این برنامه 
قرار است با حضور هنرمندانی از 
جمله ابوالفضل پورعرب و جواد 
خیابانی و طنزپردازان از جمله ناصر 
فیض و هنرمندان دیگری روی 
آنتن برود. این ویژه برنامه شامل 
دو قسمت است که چهارشنبه و 
پنجشنبه شب روی آنتن شبکه 

نسیم خواهد رفت.
 نجفیان و اجرای موسیقی 

 مدیر شبکه نسیم همچنین از 
تدارک برنامه »دیدی نو« با اجرای 
یلدا  مناسبت  به  شکیبا  شهرام 

خبر داد و بیان داشت: این برنامه 
به مناسبت یلدا ویژه شده است. 
رسول نجفیان در این برنامه با گروه 
موسیقی با تار، ساز و کمانچه اجرا 
ایوب  همچنین  داشت.  خواهد 
آقاخانی و تیمش در این برنامه اجرا 
خواهند داشت. مدیر شبکه نسیم 
در عین حال »شوتبال« را به عنوان 
برنامه اصلی شب یلدا نام برد و درباره 
ساختار آن توضیح داد: این برنامه 
با اجرای سوگل طهماسبی و علی 
عامل هاشمی روی آنتن می  رود 
و چهارشنبه شب در سه ساعت 
روی آنتن خواهد رفت. مهران 
غفوریان و هنرمندان »صبح جمعه 
با شما« از مهمانان این ویژه برنامه 
هستند و اجرای استنداپ کمدی 
و گروهای موسیقی از بخش  های 
مختلف این برنامه هستند. خوشرو 
همچنین از ساخت دو ویژه برنامه 
و  کردستان  صداوسیما  در  که 
سیستان وبلوچستان برای شبکه 
نسیم تدارک دیده شده خبر داد که 
قرار است روز جمعه )دوم آذرماه( از 
این شبکه روی آنتن برود و شامل 

بخش  های مختلفی است.
 بخش هایی از »خندوانه«

 وی همچنین از تدارک برنامه 
نسیما و دوربین مخفی و همچنین 
پخش بخش  هایی از »خندوانه« 
در شب یلدا خبر داد. مدیر شبکه 
نسیم در پایان درباره ماهیت شبکه 
فراتر با کیفیت ۴K- HDR  که به 
منظور دیدارهای جام  جهانی رسما 
راه اندازی شد، توضیح داد: این 
شبکه همچنان فعال خواهد بود. 
این شبکه قرار است برنامه  های 
  ۴K- HDR سرگرم کننده با کیفیت
را پخش کند که شامل آثار نمایشی 
از فیلم  ها و مستند و انیمیشن  های 
۴K- HDR  است. به مناسبت یلدا 
نیز قرار است شش فیلم مطرح 

هالیوود را پخش کنیم.
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جشنواره »فجر« 
 تازه ترین وضعیت جشنواره های تئاتر، موسیقی 
و هنرهای تجسمی »فجر« و آیین نامه های صدور 
پروانه فیلمسازی و نمایش فیلم در تازه ترین 
جلسه شورای هنر بررسی شد. به گزارش مرکز 
روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی، جدیدترین جلسه شورای 
هنر کشور صبح دوشنبه ۲۸ آذرماه به ریاست 
محمدمهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی و با دستور جلسه ارائه آخرین وضعیت 
جشنواره های تئاتر، موسیقی و تجسمی فجر 
و ادامه بررسی آیین نامه های صدور پروانه 
فیلمسازی و نمایش فیلم در محل وزارتخانه 
برگزار شد. در ابتدای هفتاد و پنجمین جلسه 
شورای هنر، محمود سالاری معاون امور هنری 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی ضمن ارائه گزارشی 
از آخرین وضعیت برپایی جشنواره های تئاتر، 
موسیقی و تجسمی فجر به اهتمام مسئولان، 
عوامل و اعضای شورای سیاستگذاری این 
رویدادهای ملی به برپایی هرچه باشکوه تر آن 
تاکید کرد. در جدیدترین جلسه شورای هنر 
ایمانی خوشخو  به دبیری محمدحسین  که 
برگزار شد، ادامه بررسی »آیین نامه های صدور 
دستور  فیلم«  نمایش  و  فیلمسازی  پروانه 
بعدی جلسه بود که مباحث مربوط به آن مورد 
ارزیابی اعضا قرار گرفت. در ادمه اعضا نیز در 
ادامه به ارائه دیدگاه های خود در خصوص مفاد 
آیین نامه های صدور پروانه فیلمسازی و نمایش 
فیلم پرداختند. محمد خزاعی، رئیس سازمان 
سینمایی، محمود سالاری معاون امور هنری 
وزارت فرهنگ، سیدمحمد هاشمی معاون حقوقی 
و امور استان های وزارت فرهنگ، عبدالحسین 
کلانتری معاون فرهنگی وزیر علوم تحقیقات 
و فناوری، اصغر باقرزاده معاون پرورشی وزیر 
آموزش و پرورش، محمدرضا جعفری جلوه 
مشاور رئیس سازمان صداوسیما، بهمن نامور 
مطلق رییس فرهنگستان هنر، محمدمهدی 
دادمان رئیس حوزه هنری، کبری خزعلی رئیس 
شورای فرهنگی زنان، محمدرضا حسنایی رئیس 
دانشگاه هنر، محمدحسین ساعی و ابراهیم 
سوزنچی از اعضای شورای عالی انقلاب فرهنگی، 
محمدعلی رجبی دوانی پیشکسوت هنرمند 
هنرهای تجسمی و حمیدرضا نوربخش مدیرعامل 
خانه موسیقی حاضرین در این جلسه بودند. 
جلسات شورای هنر کشور پس از سال ها وقفه، در 
دوره جدید وزارت فرهنگ از سر گرفته شده است 
و دهمین جلسه این شورا در دوره جدید و هفتاد و 
پنجمین جلسه آن در ادوار مختلف در دفتر وزیر 

فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار شد.

نوید محمدزاده برای نقش  آفرینی 
در فیلم »شب، داخلی، دیوار« برنده 
جایزه بهترین بازیگر مرد از جشنواره 
فیلم اوراسیا در کشور قزاقستان 
شد. شانزدهمین جشنواره فیلم 
»اوراسیا« از تاریخ ۱۲ تا ۱۸ دسامبر 
)۲۱ تا ۲۷ آذرماه( در شهر آلماتی 
قزاقستان برگزار شد و فیلم »شب، 
وحید  ساخته  دیوار«  داخلی، 
جلیلوند در بخش مسابقه اصلی این 
رویداد سینمایی به نمایش گذاشته 
شد و در نهایت نوید محمدزاده 
برای بازی در این فیلم برنده جایزه 

بهترین بازیگر مرد شد. 

اجرای  با  تهران«  »سلام    
مصطفی امامی ویژه برنامه یلدایی 
چهارشنبه  که  است  پنج  شبکه 
۳۰ آذرم از ساعت ۲۲ روی آنتن 
می رود. برنامه »سلام تهران« گروه 
تهران و شهروندی چهارشنبه ۳۰ 
آذر از ساعت ۲۲ تا پاسی از شب 
مهمان خانه مخاطبان می شود. 
این ویژه برنامه با تدارک بخش های 
متنوع و جذاب این شب را جشن 
می گیرد. »سلام تهران«را مصطفی 

امامی اجرا می کند.

 سیدجواد هاشمی:
 »جزیره فضایی« باید ۶۰ میلیارد بفروشد 

تا پول خود را بازگرداند
  سیدجواد هاشمی، کارگردان فیلم سینمایی »جزیره 
فضایی« که به تازگی اکرانش آغاز شده، گفت: من تا همین 
امروز هم برای این فیلم دچار ضرر شده ام، چرا که ۴ سال قبل 
این فیلم را ساختم و سال هاست که سرمایه مان خوابیده و 
شکست مالی برای ما رخ داده است از این رو برای جلوگیری 
از ضرر بیشتر حاضر شدم در این شرایط فیلمم را اکران کنم 
البته »جزیره فضایی« باید ۶۰ میلیارد تومان بفروشد تا پول 
خود را بازگرداند! کارگردان فیلم سینمایی »شهرگربه ها« و 
»پیشونی سفید« در گفت وگو با »سینماپرس« افزود: بعداز 
ساخت »جزیره فضایی« ما به کرونا و مصائب و مشکلات 
دوران پساکرونا خوردیم و همین باعث شد تا اکران این اثر 
مرتب به تعویق بیفتد؛ بعداز آن مشکل اغتشاشات به وجود 
آمد تا اینکه به امروز رسیدیم و این نتیجه برایمان حاصل شد 
که بیش از این اکران اثر را به تأخیر نیندازیم. وی ادامه داد: 
سرمایه گذار فیلم که سال ها سرمایه اش خوابیده است فشار 
می آورد که زودتر اثر را اکران کنیم و آقای ایل بیگی هم به 
بنده گفتند چون الان کارهای کودک در حال دیده شدن 
هستند وقتش است که فیلم را اکران کنید و من حاضر شدم 
برای جلوگیری از ضرر بیشتر »جزیره فضایی« را اکران کنم. 

   اوضاع سینما بد شد!
 هاشمی سپس با بیان اینکه به هیچ عنوان امیدوار نیستم 
که وضعیت سینما در آینده بهبود پیدا کند؛ اظهارداشت: 
۴ سال است مرتب به خودمان می گوییم وضعیت سینما 
بهتر می شود، اما این اتفاق نیفتاد و اوضاع سینما بد و بدتر 
شد! این سینماگر در پاسخ به اینکه ارزیابی خودتان در 
خصوص استقبال از فیلم جدیدتان چیست،بیان داشت: 
متأسفانه مردم این روزها دل و دماغ سینما رفتن ندارند و 
مقوله فرهنگ و هنر چندان برای کسی مهم نیست و بنده 
هم پیش بینی خاصی برای فروش »جزیره فضایی« ندارم و 
فقط امیدوارم تلویزیون تبلیغات بیشتری را برای این فیلم 
که مختص کودکان و نوجوانان است در نظر بگیرد تا بتوانیم 
طیف بیشتری از افراد جامعه را در خصوص اکران شدن این 
اثر جذاب برای کودکان آگاه کنیم و آنها را به سالن های 

سینما بکشانیم. 

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

  ارجاع اتهامات کیفری »ترامپ«
 به وزارت دادگستری

  مشاور رئیس جمهوری پیشین آمریکا خطاب به 
کمیته تحقیقات شورش کنگره گفت که به دونالد 
ترامپ هشدار داده بود که با اصرار روی ادعای غلط 
دزدیده شدن انتخابات، میراث خودش را نابود 
می کند، اما ترامپ گفته بود تنها چیزی که اهمیت 
دارد پیروزی است. به گزارش ایسنا، »هوپ هیکس« 
مشاور سابق دونالد ترامپ، رئیس جمهوری پیشین 
آمریکا دوشنبه در آخرین جلسه علنی کمیته 
تحقیقات شورش کنگره در ارتباطی ویدیویی بیان 
داشت: ما مدارکی دال بر وقوع تقلب در حدی که روی 
نتایج انتخابات ۲۰۲۰ تاثیر بگذارد، رویت نکردیم. 
من به شدت نگران شده بودم که ما در حال خراب 
کردن میراث او باشیم. از خانم هیکس پرسیده شد که 
واکنش رئیس جمهوری وقت آمریکا به این صحبت ها 
چه بود و او گفت: ترامپ تقریبا چنین چیزی گفت که 
»اگر من در انتخابات بازنده شوم، هیچکس به میراث 
من توجهی نخواهد کرد. تنها چیزی که اهمیت دارد، 

برنده شدن است.«
  ارجاع ترامپ به دادستان ها

 هیکس مدت ها معتمد ترامپ بود و پیش از آنکه 
نقش های متعددی در کاخ سفید ترامپ ایفا کند، در 
سازمان ترامپ و کمپین ریاست جمهوری ۲۰۱۶ او 
کار می کرد و اولین حضور او در کاخ سفید به عنوان 
مدیر ارتباطات و مسوول ارتباطات استراتژیک و 
مشاور رئیس جمهوری آمریکا بود. او در ۱۲ ژانویه 
۲۰۲۱ از کاخ سفید رفت که مصادف بود با گذشت 
شش روز از حمله طرفداران ترامپ به کنگره آمریکا. 
این مشاور سابق ترامپ جزو مقاماتی بود که برای 
بیان آنچه میان او و رئیس جمهوری وقت آمریکا 
بعد از انتخابات ۲۰۲۰ گذشت، داوطلب شد. در 
جریان تحقیقات ۱۸ ماهه این کمیته، مدارکی به 
دست آمده که نشان می دهد بارها مشاوران کمپین 
ترامپ، مقامات دولتی و سایرین به او گفته بودند که 
مدارکی در حمایت از ادعاهای تقلب وجود ندارد. در 
نهایت روز دوشنبه کمیته منتخب مجلس نمایندگان 
که در مورد شورش شش ژانویه ۲۰۲۱  تحقیق 
می کند، به ارجاع اتهامات کیفری علیه دونالد ترامپ، 
رئیس جمهوری پیشین آمریکا به وزارت دادگستری 
رای مثبت داد. ارجاع ترامپ به دادستان ها بر سر 
چهار مورد اتهام کیفری مرتبط با نقش او در حمله 
به شورش کنگره است. این کمیته متشکل از هفت 
دموکرات و دو جمهوری خواه، به وزارت دادگستری 
آمریکا توصیه کرده که از ترامپ به دلیل تحریک 
شورش، ممانعت از انجام روند رسمی، توطئه برای 
فریب دادن ایالات متحده و توطئه برای اظهارنظر 

نادرست تحقیق کند.

معاون وزیر خارجه روسیه:

 آمریکا 60 روس را به اتهامات واهی گروگان گرفته است

مدیر شبکه نسیم خبر داد: 

»غفوریان« و »پورعرب« مهمانان شب یلدای تلویزیون

کوتــــاه

 »سرگئی ورشینین«؛ معاون وزیرخارجه 
روسیه گفت: ایالات متحده عملا بیش از 
۶۰ روس را با بازداشت به اتهامات واهی و 
محکوم کردن به ده ها سال زندان، به گروگان 
گرفته است. به گزارش فارس، »سرگئی 
ورشینین« به خبرگزاری اسپوتنیک بیان 
داشت: ایالات متحده بیش از ۶۰ روس را با 
بازداشت به اتهامات واهی و محکوم کردن به 
ده ها سال زندان، به گروگان گرفته است. وی 
افزود: مقام های آمریکایی به معنای واقعی 
کلمه روس ها را در سراسر جهان به خصوص 
در کشورهایی که معاهدات دوجانبه استرداد 
با آمریکا دارند، شکار کرده اند و به دنبال 
دستگیری شهروندان ما به اتهامات واهی 
هستند. تعداد کلی شهروندان روسیه که 
گروگان گرفته شده اند از ۶۰ نفر فراتر رفته 
است. ورشینین اظهارکرد: دادگاه های 

ایالات متحده روس ها را به ده ها سال زندان 
محکوم می کنند و این تمایل در دولت 
فعلی آمریکا در میانه افزایش تنش های 
سیاسی بین دو کشور، شدیدتر می شود. 
این دیپلمات ارشد روس از مردم روسیه 
خواست خطرهایی که ممکن است در سفر 

به کشورهای غیردوست با آن روبه رو شوند 
را ارزیابی کنند. به خصوص درباره کسانی که 
ممکن است مورد توجه ویژه سرویس مخفی 
آمریکا و اجرای قانون در این کشور باشند، 
زیرا به گفته وی، روس ها در آمریکا به طور 
پیش فرض گناهکار محسوب می شوند. وی 

افزود: وزارت خارجه روسیه، سفارت در 
واشنگتن، سرکنسولگری ها در نیویورک و 
هیوستون به ارائه همه کمک های ممکن 
به روس ها که در مشکل هستند و به دنبال 
بازگشت به خانه هستند، ادامه خواهند 
داد. این مقام روس همچنین گفت که 
مسکو قاطعانه به همه اقدامات خصمانه 
داد.  پاسخ خواهد  آمریکایی  مقام های 
اوایل ماه میلادی جاری آمریکا و روسیه، 
بریتنی گراینر، بسکتبالیست آمریکایی و 
ویکتور بوت تاجر روس را در مبادله زندانی 
تک به تک تبادل کردند. بوت به اتهام خرید و 
فروش اسلحه در آمریکا محکومیت ۲۵ ساله 
را سپری می کرد. گراینر هم اوایل امسال به 
9 سال زندان در روسیه به دلیل واردکردن 
غیرقانونی روغن حشیش به این کشور 

محکوم شده بود.

 کره شمالی:
  تحریم ها مانع برنامه موشکی ما نمی شود

 خواهر رهبر کره شمالی با بیان اینکه توسعه برنامه موشکی با 
امنیت پیونگ یانگ ارتباط مستقیم دارد، گفت: به سند راهبرد 
دفاعی جدید ژاپن پاسخ می دهیم. به گزارش فارس، »کیم-یو-

جونگ« خواهر رهبر کره شمالی و معاون بخش کمیته مرکزی 
حزب کارگر این کشور، بیان داشت: اعمال تحریم های بیشتر علیه 
پیونگ یانگ، مانع پیشرفت برنامه موشکی آن نمی شود. کیم طی 
بیانیه ای که توسط خبرگزاری دولتی کره شمالی )کِی سی انِ ایِ( 
منتشر شد، گفت: توسعه برنامه موشکی و اتمی این کشور، با امنیت 
پیونگ یانگ ارتباط مستقیم دارد. به نوشته خبرگزاری »یونهاپ«، 
وی همچنین با انتقاد از کسانی که صحت خبر آزمایش مهم مرتبط 
با ماهواره شناسایی را زیرسوال می برند، توضیح داد: اینکه فقط با 
دو عکس بخواهند توانمندی های ماهواره ای کره شمالی را ارزیابی 
کنند، »نامناسب و عجولانه« است. خواهر رهبر کره شمالی 
همچنین افرادی که کسب دانش و فناوری بازگشت موشک های 
بالستیک قاره پیما به جو را رد می کنند، محکوم کرد. کیم همچنین 
در واکنش به تدوین راهبرد امنیتی جدید ژاپن، گفت: این سند 
نقض منشور سازمان ملل و چالشی جدی برای صلح بین المللی 
است. به نوشته خبرگزاری »رویترز«، وی تاکید کرد: »ما حق 
داریم اقدامات نظامی قاطعانه ای برای حمایت از حقوق خود انجام 
دهیم و جدیت آخرین انتخاب های ژاپن را با اقدامات خود نشان 

خواهیم داد.«
 

 هشدار چین 
درباره تعامل اتحادیه اروپا و تایوان

 سخنگوی وزارت خارجه چین در خصوص تعامل رسمی 
بروکسل و جزیره تایوان به اتحادیه اروپا هشدار داد. به گزارش مهر 
به نقل از خبرگزاری ریانووستی، »مائو نینگ« در واکنش به اقدام 
اخیر اتحادیه اروپا تصریح کرد که پکن با تعامل رسمی اتحادیه اروپا 
و تایوان مخالفت است و لذا بروکسل باید در این موضوع محتاطانه 
عمل کند. سخنگوی وزارت خارجه چین بیان داشت: فقط یک 
چین در جهان وجود دارد. تایوان هم بخشی جدایی  ناپذیر از قلمرو 
جمهوری خلق چین است و اصل چین واحد، اجماع عمومی 
جامعه جهانی و هنجار اساسی شناخته شده روابط بین  الملل و 
همچنین مبنای سیاسی روابط بین چین و اتحادیه اروپا به شمار 
می آید. »مائو نینگ« در این خصوص اضافه کرد: پارلمان اروپا 
به عنوان یک نهاد رسمی اتحادیه اروپا باید از اصل چین واحد 
پیروی کند. چین به شدت با هر گونه ارتباط رسمی میان اتحادیه 
اروپا و تایوان مخالف است و از اتحادیه اروپا می  خواهد تا صادقانه از 
اصل چین واحد پیروی کرده و مراقب گفتار و کردارش نسبت به 
موضوع تایوان باشد. واکنش امروز سخنگوی وزارت خارجه چین 
به موضع گیری کمیته تجارت بین  الملل پارلمان اروپاست که 
پیش تر اعلام کرده بود هیأتی به سرپرستی »آنا آسیماکوپولو« عضو 
پارلمان اروپا قرار است به جزیره تایوان سفر کرده تا در خصوص 
همکاری  های تجاری و سرمایه  گذاری گفت وگو کنند. وزیر 
امورخارجه تایوان پیش تر اعلام کرده بود که این هیأت اروپایی 

برای یک سفر ۴ روزه وارد این جزیره شده است.

 رئیس جمهور بلاروس گفت: تحریم های ضدروسی 
غرب اثر »بومرنگ« داشته و به مردم عادی اتحادیه اروپا 
آسیب زده است. به گزارش فارس، الکساندر لوکاشنکو، 
رئیس جمهور بلاروس دوشنبه )۱9 دسامبر( در مینسک 
اظهارکرد: بلاروس و روسیه عمدتا موفق شده اند اثرات 
تحریم های غرب را کاهش دهند؛ تحریم هایی که به 
گفته او، در عوض به مردم عادی اتحادیه اروپا آسیب 
زده است. به گزارش راشا تودی، لوکاشنکو با قدردانی از 
کارشناسان تحریم هر دو کشور به خاطر کار خوب انجام 

شده، در کنفرانس خبری مشترک با ولادیمیر پوتین، 
رئیس جمهور روسیه اظهارکرد: به لطف گام هایی که با 
هم برداشته ایم، توانسته ایم بر اثرات منفی احتمالی 
فشار تحریم ها غلبه کنیم. آمریکا و متحدان اروپایی اش 
در ماه فوریه به بهانه آغاز درگیری ها در اوکراین، 
تحریم های گسترده ای را علیه روسیه و بلاروس آغاز 
کرده اند. لوکاشنکو این تحریم ها را ابتدایی توصیف 
کرد و گفت که »اثر بومرنگ داشته اند و به مردم عادی 
و بنگاه های اقتصادی در قاره اروپا ضربه زده اند. اما نه 

کسانی که جنگ اقتصادی را علیه کشور ما و جنگ 
نیابتی را علیه روسیه تا آخرین اوکراینی آغاز کردند.« 
ولادیمیر پوتین هم تایید کرد که »مسکو و مینسک 
مطمئن و موثر در برابر اقدامات محدودکننده غیرقانونی 
اعمال شده از سوی کشورهای غیردوست مقاومت 
کردند. پوتین و سرگئی لاوروف وزیر خارجه روسیه 
دوشنبه برای مذاکره با همتایان بلاروسی خود درباره 
همکاری اقتصادی، نظامی و انرژی به مینسک پایتخت 

این کشور سفر کردند.

الکساندر لوکاشنکو:
تحریمهاعلیهروسیهاثر»بومرنگ«داشتهاند

در پی جنجال  ها پیرامون اختیارات دولت موقت، نخست وزیر 
موقت لبنان اعلام کرد: در صورت لزوم از کابینه دعوت خواهیم 
کرد تا تشکیل جلسه دهد. به گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری 
اسپوتنیک، نجیب میقاتی بیان داشت: در صورت لزوم و نیاز با 
توجه به اختیاراتی که طبق قانون اساسی دارم هیات وزیران 
را برای تشکیل جلسه دعوت خواهم کرد؛ اما در حال حاضر 
هیچ فوریتی وجود ندارد که مستلزم تشکیل جلسه باشد. وی 
تصریح کرد: تعیین دستور کار کابینه به نخست وزیر واگذار 
شده است و هیچ  کس در این زمینه دخالت نمی  کند. در صورت 
تشکیل جلسه کابینه، برنامه مورد بحث قرار می  گیرد و در 
مورد مصوبات و مواردی که تصویب نمی  شوند، تفاهم می  شود. 

میقاتی در خصوص وظایف دولت خود و جنجال  های پیرامون 
آن با بیان اینکه برخی می  گویند اختیارات دولت فعلی محدود 
است، آن هم در شرایطی که نیاز به دولتی کارآمد است که 
وظایف خود را به طور کامل انجام دهد، تاکید کرد: آنچه در 
حال حاضر در دولت انجام می  دهیم این است که وضعیت 
را حفظ کنیم، امور مردم را مدیریت کنیم و تا زمان انتخاب 
رئیس  جمهوری جدید پیکره دولت را نگهداریم. نخست وزیر 
لبنان به تشریح وضعیت کشور پرداخت و گفت: سختی  ها زیاد 
است اما راه حل آسان است، راه حل در توافق لبنانی  ها پیرامون 
چشم انداز آنها برای آینده کشور آن هم به دور از پوپولیسم است 
که سودی ندارد. وضعیت اضطراری است و دولت و پارلمان 

باید بر اساس این راه حل به توافق برسند. میقاتی با اشاره 
به اینکه دولت در دوران خالی بودن پست ریاست جمهوری 
و تا انتخاب رئیس  جمهور جدید به وظایفی که قانون اساسی 
محول کرده متعهد است، خاطرنشان کرد: اولویت اصلی 
انتخاب رئیس  جمهور جدید و سپس تشکیل دولت جدید است. 
نخست وزیر موقت لبنان افزود: انتخاب رئیس  جمهوری جدید به 
معنای پایان بحران نیست، بلکه شرایط کشور را برای دستیابی 
به یک راه حل مساعدت می  کند. پس از اینکه نجیب میقاتی 
در نبود رئیس  جمهوری که پارلمان در انتخاب آن ناکام ماند، 
خواستار تشکیل جلسه کابینه شد، لبنان شاهد اختلاف نظر 

پیرامون اختیارات دولت موقت است.

نخست  وزیر موقت لبنان:

نیازباشد،جلسهکابینهتشکیلمیشود،فعلافوریتینمیبینم


